

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2006-11-30

Tid: Torsdag 2006-11-30

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Per Löfqvist
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Farmordförande:	Emelie Bylund
Focmateriordf:	Mattias Tjus
Blivande NollK-ordförande:	Erik Larsson

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

Runda bordet kombinerades med en presentation av alla styretmedlemmar och Erik Larsson välkomnades till mötet.

- Holma har ordnat med fakturor och har listat ut hur många personer som var på styretkalaset. Detta var han mycket stolt över.
- Pontus förkunnade att F6 lagar bättre gröt än ärtsoppa. De förbereder inför son gasque på lördag. Det blir ingen sittning då för få har köpt biljetter.
- Farm har F-expo och jobbar på en överlämning.
- Foc har köpt en kanon.
- Erik Euler repar med mankören inför julkonserten.
- Chris arbetar med hemsidan och med ett helmigt uppdrag.

- NollK förbereder sin överlämning.
- DP har haft omsits och en mycket lyckad städdag.
- SNF ordnar med Bakom stängda dörrar-föreläsningen idag. Det kommer 3 personer från Applied Physics och berättar vad de arbetar med.
- Karin har gått på möten.

§3. Sektionens dag

Sektionens dag diskuterades och planen är att det ska vara en finare middag i läsperiod 3 där målet är att få många föreläsare att komma. Middagen ska vara gratis för studenterna och det ska eventuellt delas ut stipendier till ett par F-teknologer. Chris ska kolla på stipendieformuleringar. Pontus ska kolla med F6 om de kan ordna mat. SNF vill inte dela ut Guldäpplet då alla föreläsare inte haft möjlighet att ha sina kurser. Eventuellt kan man istället dela ut två Guldäpplen om 1 och 1/2 år.

§4. Trasig glasruta

Karin har informerat Teknisk Service om den trasiga glasrutan på Focus, och de ska göra en felanmälan.

§5. Lokalgruppen

Lokalgruppen består numera av Hannes, Karin och Chris.

§6. Bandartjobang

De sista detaljerna bestämdes och Pontus avslöjade menyn.

§7. Måla om väggarna i korridoren

Korridoren vid föreningsrummen behöver målas om i en annan färg. Styret ska kolla upp om det är möjligt att få måla om. När Focus flyttades sades det att vi var tvungna att vänta två år eftersom det var garanti på färgen. I februari har det gått två år och det skulle i så fall vara möjligt med en uppfräschning.

§8. Mötets avslutande

Mötet gick mycket snabbare än vanligt. Detta kan bero på att Henrik som annars har väldigt många punkter på dagordningen inte var här.

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare